
Referat fra møte i orgelkomiteen 20.08.19  
  

TILSTEDE:  
Tilstede: Gro Røde, Heid Haugstad, Sturla Stålsett, Knut Rygh og Stein Skøyeneie og Jørgen 

Foss 

 

Meldt forfall: Bjørn Sagmoen og Håkon Wium Lie  

  

  

SAKSLISTE OG REFERAT:  
  

O 11/19 REFERAT 

  Godkjent. 

 

O 12/19 STATUS   

  - mye problemer med registerbelgen til Höhlflöte 8’ i II-man. Thor Nielsen har brukt mye tid 

på å forsøke å utbedre problemet. Og kommet i mål! 

- generelt veldig mye luftlekkasje 

 - veldig ustemt etter sommeren. 

- Marius Lyngø skal ha hovedstemming før Oslo orgelfestival 2019. det finnes ingen penger i 

KfiO til orgelvedlikehold og stemming, så menigheten må betale det selv. Han vil også 

utbedre Fløyte 4’ i II-man. som i ikke holder stemmingen. 

 

O 13/19 trykksak Dronningen av Sagene 

Viser til sak 07/18 og 06/19 

Heftet er ferdig i første utkast. 

Endre artikkelrekkefølgen til 5/97//11/15/12/17 

Fotografens navn HWL må med. 

Siste sides tittel: Nå må pipa få en annen lyd! 

Ny tekst og info til bakside 

Forsiden skal ha tilleggstittelen: - inn i en ny tid 

ISDN-nummer 

 

O 14/19 Diverse 

 

- filmopptak til Oslo orgelfestival 2019 (se Kfio hjemmesider og facebook) 

- Knut og Sturla skal følge opp HS vedr. saksgang videre 

- vi snakket om muligheten av å be menighetsrådet spørre om komiteen skal suppleres 

- lokale sposorer  

- Et nytt event ifm. Hollenbachfestivalen 2020 med inviterte gjester. 

 

 

 



  

NESTE MØTE ER TIRSDAG 22. OKTOBER KL. 1430-1530. Biskop Kari Veiteberg visiterer 

Sagene og ønsker å møte orgelkomiteen for å høre om vårt arbeid. 

 

Merk og sett av datoen. Det er viktig at vi er fulltallig! 

Obs orgelkonserten begynner kl. 13. 

 

stsk  


